
PROTOKÓŁ NR 2/11

z posiedzenia Komisji Ładu i Porządku Publicznego,

które odbyło się 2 lutego 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:30, a zakończyło o 18:50. 

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Paweł Szymczyk – Przewodniczący Komisji,

2. Kamila Pietraszek,

3. Zbigniew Mazurak,

4. Zbigniew Piątek,

5. Paweł Pituch,

6. Artur Wrona.

Nieobecna usprawiedliwiona: Maria Zielińska.

Zaproszone osoby:

7. Andrzej Machnica,

8. Zofia Ujma,

9. Włodzimierz Chmiel,

10. Ewelina Młotkowska,

11. Bartłomiej Nawrocki.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Współpraca z policją w zakresie porządku publicznego i bezpieczeństwa. Ocena pracy policji  

w ramach zwiększonych dwóch etatów opłacanych przez Urząd. 

4. Sprawy różne.

5. Zamknięcie posiedzenia – Wnioski.

Ad. 1 Posiedzenie otworzył i przywitał zebranych Przew. Komisji Paweł Szymczyk.

Ad. 2 Zapoznał zebranych z porządkiem obrad którego zaakceptowano jednogłośnie.

Ad. 3 Komendant Policji P. Włodzimierz Chmiel w trakcie omawiania współpracy policji z Urzędem 

Miasta podkreślił że dwa dodatkowe etaty w policji finansowane przez UM, są niezbędne przy czym jeden z 

etatów był trafiony pod każdym względem, policjant ten został najlepszym policjantem w powiecie podczas 

plebiscytu internautów.

Na wybór personalny osób do tych dwóch etatów, komendant nie miał żadnego wpływu gdyż to w komendzie  

wojewódzkiej  Dział  Kadr  przeznacza  poszczególne  osoby  na  placówki  w  terenie.  Dzięki  tym  dwóm 

dodatkowym  etatom  (plus  jeden  finansowany  przez  Gminę  Mysłakowice),  komendant  mógł  obsadzić 
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dodatkowo 20 służb miesięcznie przez jednego policjanta.

Porozumienie o finansowaniu przez UM dwóch dodatkowych etatów w policji  wygasa w czerwcu 2011 r. 

Członkowie Komisji Ładu i Porządku Publicznego dyskutowali nad utrzymaniem chociaż jednego etatu ze 

wskazaniem na osobę co zawarte byłoby w umowie. KŁiPP jednogłośnie przegłosowała utrzymanie jednego 

etatu – jak we wnioskach (6 za).

Ad.  4  W  sprawach  różnych  wrócono  do  terenu  przy  ul.  Bielarskiej  gdzie  parkowanych  jest 

kilkadziesiąt samochodów przez jednego z mieszkańców Kowar, co zagraża ruchowi pojazdów a w warunkach 

zimowych może być przyczyną kolizji.

Kierownik P. Bartłomiej Nawrocki oznajmił że faktycznie samochody parkowane są na terenie gdzie jedna z 

działek jest przeznaczona na parkingi, druga na poszerzenie drogi – aktualnie spełniają one rolę terenów 

zielonych, i tak też „funkcjonują”.

Radny, P. Mazurak stwierdził że skoro tak, to P. Burmistrz winien nałożyć karę na użytkownika terenów  

gminnych tak jak to zrobił z Panem Gillerem, zaznaczając że P. Giller nie czerpał żadnych korzyści z gruntów 

a jedynie dbał o nie.

Pan Nawrocki powiedział że użytkowanie terenów gminnych niezgodnie z prawem, zachodzi wówczas gdy na 

tych terenach powstaje budowla. 

Według Komendanta P. W. Chmiela, policja od sierpnia 2009 r. pisma z policji krążą po całej Polsce (chodzi o 

właścicieli samochodów), policja niestety nie może usunąć pojazdów, należy to do właściciela terenu czyli  

Urzędu Miejskiego. Pan Nawrocki z kolei stwierdził że Gmina nie ma gdzie usunąć pojazdów a nie można  

stwierdzić że są to odpady, chociaż UM zgłosił sprawę do Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska,  

niestety nie ma żadnej odpowiedzi.

KŁiPP zadecydowała jednogłośnie o ustawieniu znaku zakazującego parkowania na przedmiotowym miejscu 

przy ul. Bielarskiej, (wniosek P. Pitucha – 6 za).

Radna Z. Ujma zwróciła uwagę na niebezpieczną ul. Kowalską w miejscu gdzie została podmyta część drogi. 

Pan Nawrocki odpowiedział że trwają rozmowy z GDDiM, chodzi o partycypację w kosztach.

Radna  P.  Pietraszek  Kamila  pytała  o  przycięcie  gałęzi  na  ul.  Podgórze,  które  rozrosły  się  i  razem  z 

przewodami elektrycznymi tworzą niebezpieczeństwo dla pieszych. Temat ten zgłaszał P. Jan Strzelczyk. Pan 

Nawrocki  odpowiedział  że  gdy  tylko  pogoda  pozwoli  i  będą  sprzyjające  warunki  odpowiedzialny  za 

konserwację energetyczną P. Paprota zrobi to gałęzie będą przycięte.

Radny P. Wrona wskazał ul. Pstrowskiego jako niebezpieczną dla użytkowników z powodu nasilonego ruchu 

samochodowego, gdyż przy tej ulicy działają dwie firmy. P. Komendant zasugerował że rozwiązaniem może 

być  ruch  jednokierunkowy,  do  czego  Komisja  wróci,  podobnie  jak  do  tematu  oświetlenia  przy  ul. 

Jeleniogórskiej (dom P. Słowik) i fatalnej nawierzchni ul. Rejtana i Bukowej.

Na tym posiedzenie zakończono. 

Wnioski Komisji:

1. Komisja  Ładu  i  Porządku  Publicznego  RM  w  Kowarach  wnioskuje  do  Pana  Burmistrza  o 

kontynuację porozumienia z Policją na zatrudnienie policjanta opłacanego przez Urząd Miasta od czerwca 

2011 roku. Mając na uwadze budżet miejski, Komisja wnioskuje o jeden dodatkowy etat (dotychczas było  
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dwa), personalny wybór zostawić w gestii Komendantowi Policji. 

2. Komisja ŁiPP zwraca się z wnioskiem do Burmistrza Miasta aby na terenie należącym do gminy 

przy ul. Bielarskiej gdzie aktualnie funkcjonuje nielegalny parking, ustawić znaki zakazu parkowania. 

Protokołowała:                                                                                                         Przewodniczący 

Zofia Ujma                                                                                             Komisji Ładu i Porządku Publicznego
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